

**Important Note in relation to
receiving notification letter /
notice of change**

Dear Client,

To protect our environment, with effect from 28th June 2019 (the “Effective Date”), notification letter / notice of change will be sent to you in an electronic format (“e-notification”) going forward based on your contact information under the Bank’s record. You may update your contact information, please update via Online Banking or download and complete the “Change of Customer Information Request Form” at sc.com/hk/coci/en for our processing.

If you DO NOT wish to receive e-notification or have any enquiries, please call our Standard Chartered Credit Card 24-hour Customer Service Hotline at 2886 4111 or Banking Service Hotline at 2886-8888 on or before 31st May 2019. You are deemed to have agreed to receive e-notification if we do not hear from you by the aforesaid date. If you have informed the Bank not to receive e-notification previously, the Bank will continue to send notification letter / notice of change in physical format.

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.

Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited
March 2019

關於收取通知信 / 更改通知之重要提示

親愛的客戶：

為保護環境，由 2019 年 6 月 28 日起（「生效日」），本行日後的通知信 / 更改通知將以電子形式（「電子通知」）按儲存於本行紀錄之通訊資料發送。如閣下欲更改有關通訊資料，客戶可登入網上理財或於 sc.com/hk/coci 下載「客戶資料更改表格」，填妥有關表格並交回銀行以作辦理。

如閣下不欲接收電子通知或有任何查詢，請於 2019 年 5 月 31 日或之前致電渣打信用卡 24 小時客戶服務熱線 2886 4111 / 電話理財客戶服務熱線 2886 8888。若本行並未於上述日期前收到閣下不欲接收電子通知的指示，閣下將被視為同意收取電子通知。如閣下曾致電本行表示不欲接收電子通知，本行日後將繼續以郵寄形式發送通知信 / 更改通知。

中英文版之內容如有歧義，概以英文版為準。

渣打銀行（香港）有限公司
2019 年 3 月